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Protokół Nr XXIX/17 

z XXIX sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 17 lutego 2017 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Rozpatrzenie uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej do uchwały budżetowej Gminy 

Łobżenica na 2017 rok. 

7. Rozpatrzenie uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017 – 2029. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem 

lokalu użytkowego. 

9. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.  

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 13:00 otworzył  

XXIX sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie  

powitał radnych i gości. 
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Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Alicja Wenda, Dyrektor 

Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, Radca Prawny 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska, sołtysi, mieszkańcy oraz 

przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1-3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XXIX sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Poinformował, że do Biura Rady Miejskiej wpłynął wniosek pana Burmistrza  

o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole Publiczne w Łobżenicy i oddziały 

przedszkolne w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Łobżenica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wnioskował również o zmianę treści szóstego oraz siódmego 

punktu porządku obrad. Po zmianach otrzymałyby one następujące brzmienie: 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 

rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017-2029. 

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać w kwestii porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie 

do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

świadczenia udzielane przez Przedszkole Publiczne w Łobżenicy i oddziały przedszkolne  

w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Łobżenica - punkt 

dziewiąty. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie zmianę treści szóstego punktu porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie zmianę treści siódmego punktu porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej wraz z wprowadzonymi 

zmianami.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony 

porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 

rok.  
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017-2029.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem 

lokalu użytkowego.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

Przedszkole Publiczne w Łobżenicy i oddziały przedszkolne w szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Łobżenica.  

10. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.  

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zakończenie obrad sesji. 

 

Wniosek Burmistrza Łobżenicy o wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem z ostatniej sesji Rady 

Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXVIII/17 z sesji w dniu 27 stycznia  

2017 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXVIII/17 z sesji w dniu 27 stycznia 2017 r. 
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Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił pana Burmistrza Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że w dniu 9 lutego 2017 r. nastąpiło otwarcie ofert złożonych w ramach 

ogłoszonego przetargu na przebudowę drogi gminnej Łobżenica-Kruszki. Oznajmił, że 

wpłynęło sześć ofert. Najkorzystniejszą złożyła firma Trakcja z Warszawy. Cena oferty to  

3 263 704, 46 zł. Wartość kosztorysowa zadania wynosi 4,2 mln zł. Przebudowa drogi 

Łobżenica-Kruszki powinna zostać zrealizowana do dnia 30 września 2017 r. Okres 

gwarancji wynosi 60 miesięcy. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że zostało przygotowane postępowanie w sprawie wyboru 

inspektora nadzoru dla powyższej inwestycji.  

Poinformował: „Trwają prace dokumentacyjne w zakresie przebudowy zjazdu na stację 

Orlen”. 

Oznajmił, że podpisanie umowy na realizację przebudowy drogi Łobżenica-Kruszki 

planowane jest w dniu 23 lutego 2017 r. o godzinie 10:00 w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego. 

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 10 lutego br. ogłoszono przetarg nieograniczony na 

wybór firmy, która wykona przebudowę parkingu za ośrodkiem zdrowia w Łobżenicy. Oferty 

można składać do dnia 27 lutego. Inwestycja powinna zostać zakończona do dnia 19 czerwca 

2017 r. 

Następnie przedstawił informacje na temat modernizacji drogi wojewódzkiej nr 242 na terenie 

Luchowa. Oznajmił, że „w miesiącu marcu odbędzie się przetarg na tą inwestycję”. Dodał, że 

prace mogą rozpocząć się pod koniec kwietnia, „jeżeli nie będzie nieprzewidzianych 

sytuacji”. 

Poruszył kwestię opracowania dokumentacji projektowej dla zadań z zakresu drogownictwa. 

Powiedział: „Tutaj mówię o drogach gruntowych”. Poinformował: „Określiliśmy zakres, 

odcinki, jakie chcemy zrobić. Planowane jest ogłoszenie przetargu nieograniczonego  

z możliwością składania ofert częściowych na poszczególne zadania. Planowany termin 

ogłoszenia naboru to początek marca”. 

Pan Burmistrz oznajmił, że trwają remonty świetlic wiejskich w miejscowościach Dźwierszno 

Wielkie i Piesno. Wykonawcą prac jest Przedsiębiorstwo Usługi Ogólnobudowlanej 
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Krzysztof Wojsa z Łobżenicy. Termin zakończenia remontów obydwu świetlic to połowa 

kwietnia 2017 r. 

Następnie włodarz Gminy powiedział: „W dniu 7 lutego Zarząd Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska w Poznaniu poinformował o zakończonym pierwszym etapie oceny 

wniosków w ramach naboru na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych z zakresu ochrony 

środowiska. Gmina w ramach naboru złożyła dwa wnioski o pożyczkę na termomodernizację 

budynku Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej oraz termomodernizację dachu 

szkoły podstawowej w Dźwiersznie Małym. Oba wnioski w ramach oceny spełniły kryteria 

dostępu i zakwalifikowały się do dalszej oceny”. 

Poinformował, że Zarząd Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Poznaniu 

rozpatrzył wnioski o dofinansowanie przedsięwzięć związanych z usuwaniem wyrobów 

zawierających azbest. Powiat Pilski otrzymał na ten cel 159 000 zł. Opracowane zostaną 

zasady podziału tych środków na poszczególne gminy. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że w dniu 7 lutego 2017 r. pracownicy Urzędu Miejskiego 

uczestniczyli w spotkaniu dotyczącym naboru wniosków w ramach działania 2.1.1 Inwestycje 

w turystykę i rekreację, zorganizowanym w Lokalnej Grupie Działania. Oświadczył, że 

Gmina zamierza aplikować o środki z tego tytułu. Powiedział: „Chodzi nam tutaj  

o kontynuację prac nad Łobżonką. Chcemy połączyć te środki z Lokalnej Grupy Działania ze 

środkami, które mamy zabezpieczone w budżecie (120 000 zł) i zrealizować kolejny etap 

modernizacji tego odcinka (…) Możemy aplikować o dofinansowanie w wysokości 63,63% 

wartości kosztów kwalifikowanych, ale nie więcej jak 130 000 zł”.  

Poinformował o zamiarze złożenia trzech wniosków w ramach siódmej edycji konkursu 

„Pięknieje wielkopolska wieś”. 

W dalszej części sprawozdania pan Burmistrz oznajmił, że w dniu 2 lutego 2017 r. został 

ogłoszony: 

- trzeci przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej  

w Dźwiersznie Wielkim, cena wywoławcza 37 000 zł, 

- trzeci przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej  

w Dźwiersznie Małym, cena wywoławcza 32 000 zł. 

Przetargi odbędą się w dniu 7 marca 2017 r. 

Powiedział, że w dniu 13 lutego br. miał miejsce pierwszy przetarg ustny nieograniczony na 

sprzedaż drewna z lasu komunalnego stanowiącego własność Gminy. Kwota uzyskana  

w przetargu to 1 452, 20 zł. 
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Poinformował, że w dniach od 25 stycznia do 8 lutego 2017 r. dokonano selektywnej wycinki 

drzew z lasu komunalnego w Luchowie. Pozyskane drewno zostanie przeznaczone do 

sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił: „Dwunastego stycznia odbyło się spotkanie  

w Dębnie w Przedsiębiorstwie Hodowli Zarodowej i Nasiennictwa, którego tematem była 

konieczność podjęcia działań celem przejęcia przez Gminę obowiązku zaopatrzenia w wodę 

mieszkańców miejscowości Dębno, Dziunin oraz Fanianowo. (…) Przyjęto plan działania, 

który skutkować będzie przejęciem na rzecz Gminy infrastruktury umożliwiającej 

realizowanie obowiązku dostarczania wody mieszkańcom. Gmina na przejęty z zasobów 

Agencji Nieruchomości Rolnych majątek będzie wnioskowała o dofinansowanie niezbędnych 

prac modernizacyjnych. Spotkanie zakończyło się spisaniem protokołu ustalającego 

stanowiska poszczególnych stron w przedmiotowej sprawie. Mieszkańcy poszczególnych 

miejscowości z odpowiednim wyprzedzeniem zostaną poinformowani o zmianie podmiotu 

zaopatrującego ich w wodę”. 

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 31 stycznia 2017 r. została podpisana umowa pomiędzy 

Gminą Łobżenica a Skarbem Państwa na użytkowanie gruntów Skarbu Państwa pokrytych 

wodami - Jezioro Trzebońskie Duże. Umowa została zawarta do dnia 19 sierpnia 2034 r. 

Oznajmił, że Gmina podpisała porozumienie ze Szkolnym Związkiem Sportowym 

Wielkopolska, który jest realizatorem programu Szkolny Klub Sportowy mającego za zadanie 

rozwijanie sportu poprzez wspieranie przedsięwzięć z zakresu upowszechniania sportu wśród 

dzieci i młodzieży. Dodał, że deklarację gotowości realizacji projektu Szkolny Klub Sportowy 

złożyły wszystkie szkoły podstawowe oraz gimnazjum. 

Następnie pan Burmistrz powiedział, że w dniu 3 lutego 2017 r. został ogłoszony otwarty 

konkurs na realizację zadań publicznych Gminy w zakresie kultury fizycznej i sportu.  

Poinformował, że „Gmina Łobżenica rozpoczęła realizację projektu pn. Cyfrowe samorządy 

atutem Wielkopolski - nowe obszary świadczenia e-usług w 22 gminach województwa 

wielkopolskiego”, współfinansowanego ze środków unijnych. 

Oznajmił, że od 30 stycznia do 10 lutego 2017 r. placówka wsparcia dziennego „Przystań”  

w Łobżenicy organizowała zajęcia dla dzieci w ramach ferii zimowych. Odbyły się m.in. 

warsztaty rękodzielnicze, plastyczne, bal przebierańców. Zorganizowano wyjazd do kina oraz 

wyjazd na lodowisko w Nakle nad Notecią. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że w dniu 13 lutego 2017 r. w Miejsko Gminnym 

Ośrodku Kultury w Wyrzysku odbyła się wystawa prac uczestników Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Liszkowie zatytułowana „Miłość rozkwita szybciej niż wiosna”. 
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Następnie pan Burmistrz oznajmił, że w okresie międzysesyjnym był obecny podczas 

następujących wydarzeń: 

- spotkanie sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej w Łobżenicy (28 stycznia), 

 - spotkanie z okazji Dnia Seniora w Walentynowie (29 stycznia), 

- walne zebranie Ochotniczej Straży Pożarnej w Izdebkach (30 stycznia), 

- walne zebranie Ochotniczej Straży Pożarnej w Wiktorówku (31 stycznia), 

- złożenie przysięgi wojskowej w 100. Batalionie Łączności w Wałczu (3 lutego), 

- spotkanie z rodzicami uczniów uczęszczających do szkoły podstawowej w Łobżenicy 

dotyczące reformy oświaty (8 lutego), 

- spotkanie z sołtysami, podczas którego zostały omówione zasady współpracy w 2017 r., 

uroczystość wręczenia nagród Lidera Sukcesu (10 lutego), 

- zebranie sprawozdawczo-wyborcze Ochotniczej Straży Pożarnej w Luchowie (11 lutego), 

- spotkanie z mieszkańcami Łobżenicy dotyczące rewitalizacji budynków na Placu Wolności 

(15 lutego). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy inne jednostki, poza placówką wsparcia dziennego, organizowały zajęcia dla 

dzieci w czasie ferii zimowych. 

 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Alicja Wenda 

Powiedziała: „Każdego dnia odbywały się zajęcia w Gminnym Centrum Kultury”. 

Poinformowała, że zorganizowano trzy wyjazdy: do lasu z udziałem pana Jacka Gardeckiego, 

do Wyrzyska oraz do Bydgoszczy. Zajęcia dla dzieci odbywały się np. w bibliotece i izbie 

muzealnej. Dotyczyły one różnej tematyki. Zorganizowano również bal karnawałowy. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że uczniowie należący do orkiestry przy gimnazjum uczestniczyli w warsztatach 

muzycznych w Świnoujściu. Powiedział również, że Klub Sportowy Pogoń Łobżenica we 

współpracy z panem Pawłem Pikulikiem zorganizował zajęcia sportowe dla młodzieży.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza 

Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości 

 

W tym punkcie obrad nie zabrano głosu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 

rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica 

na 2017 rok był omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. Następnie otworzył 

dyskusję w tym temacie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przeanalizowała uwagi zgłoszone 

przez Regionalną Izbę Obrachunkową do uchwały budżetowej na 2017 rok. 

Powiedział: „Zdaniem Komisji te uchybienia nie były tak poważne. Natomiast konsekwencje 

nie przyjęcia zmian dzisiaj przez Radę byłyby takie, że częściowo mogłyby być niektóre 

wydatki zablokowane poprzez samodzielne ustalenie przez Regionalną Izbę Obrachunkową 

niektórych elementów tego budżetu. Stąd też uznaliśmy, że warto to zmienić, dlatego, że nie 

decyduje to w jakiś sposób zasadniczy o realizacji przyjętych zadań”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że sprawa 

dotyczy „pewnych źródeł dochodów, które były w sposób nieprecyzyjny opisane 

w uzasadnieniu, jak również w ujęciu liczbowym w budżecie”. Należało to dostosować do 

wymagań RIO. 



 10 

Następnie poruszył kwestię przyznania dotacji dla Gminnego Centrum Kultury. Oznajmił: 

„To centrum jest taką jednostką wielobranżową dzisiaj i w tym ujęciu również należałoby 

uwzględnić to, że środki są kierowane na określone sfery działalności w tym Gminnym 

Centrum Kultury. Stąd kwestia przeznaczania tych środków, czy to formie dotacji 

podmiotowej, czy dotacji celowej ma pewne znaczenie w momencie rozliczania tych środków 

na koniec roku w sprawozdaniach z tej instytucji, jak również w kwestii ich dysponowania 

przez kierownictwo Gminnego Centrum Kultury”.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział, że wielkość rezerwy 

celowej przeznaczonej na zarządzanie kryzysowe została ustalona nieco poniżej ustawowego 

poziomu.  

Dodał: „Zmiany w zasadzie są niewielkie, ale w związku z toczonym procesem nadzoru 

należy ich dokonać, żeby w dalszym postępowaniu Regionalna Izba Obrachunkowa mogła 

swoje działania umorzyć”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIX/231/17 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok, 

która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017-2029 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił uwagi Regionalnej Izby Obrachunkowej do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łobżenica na lata 2017-2029. 
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Poinformował, że „nieco inaczej były ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

zobowiązania i limity środków, które są przeznaczone na realizację zadań”.  

Oznajmił: „Wymagały doprecyzowania niektóre dane liczbowe dotyczące nadwyżki 

budżetowej w kolejnych latach. Na początkowym etapie ta nadwyżka była rozliczana  

w całości. Natomiast w dalszych latach już tej nadwyżki nie rozliczaliśmy w całości”. 

Powiedział: „Regionalna Izba Obrachunkowa wskazuje na to, że jest wymóg taki, żeby całą tą 

nadwyżkę budżetową rozliczać w kolejnych latach, czy to z przeznaczeniem na wydatki 

majątkowe, czy na rozchody związane ze spłatą kredytów czy też odsetek”. 

Radny Edward Starszak poinformował, że jedna z uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dotyczyła również objaśnień do WPF. 

Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała propozycje 

zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2017-2029. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIX/232/17 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017-2029, która stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

  

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na 

najem lokalu użytkowego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

na najem lokalu użytkowego był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym temacie. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zgłosił poprawkę, aby w załączniku nr 1 do projektu uchwały obok słowa Łobżenica dopisać 

wyrażenie „ul. Adama Mickiewicza 20a”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały zgłoszoną przez radnego Ryszarda 

Biniaka. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

poprawkę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem lokalu 

użytkowego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIX/233/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem 

lokalu użytkowego, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez 

Przedszkole Publiczne w Łobżenicy i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu powyższej uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że zgodnie z ostatnim paragrafem uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni 

od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa z mocą od dnia 1 stycznia 2017 r. 
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Powiedział, że niewiadomo, w jaki sposób nadanie uchwale mocy wstecznej „zostanie 

ocenione przez nadzór Wojewody”. Dodał, że pracownicy Urzędu Wojewódzkiego dokładnie 

sprawdzają zapisy podejmowanych uchwał.  

 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska 

Oznajmiła: „Zasada jest taka, że akty prawa miejscowego wchodzą 14 dni od dnia ogłoszenia 

w Dzienniku Urzędowym. Oczywiście dopuszczalna jest możliwość z datą wcześniejszą. 

Takie sytuacje np. spotykamy przy uchwałach co do stawek podatkowych. Też stosujemy  

na rok podatkowy 2017. Tutaj mamy taką wyjątkową sytuację, bowiem w grudniu została 

uchwalona ustawa o dochodach jednostek samorządu terytorialnego i tam był zapis, że 

dotyczy roku 2017. Więc tak. Możemy oczywiście przyjąć, że wejdzie w życie 14 dni od dnia 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. Ale mamy ten okres od 

stycznia, tak. Co z tym czasem. I tak w tym czasie nie mogliśmy pobierać opłaty, więc nastąpi 

nam luka, która będzie sprzeczna z prawem. Dlatego podjęłam taką decyzję i tak 

zasugerowałam, żeby jednak przyjąć taki zapis od 1 stycznia, jak daje nam tu możliwość ta 

ustawa o dochodach. Podobne zapisy mają inne gminy. Przeanalizowałam Dziennik 

Urzędowy Województwa Wielkopolskiego”. 

Pani Katarzyna Paczyńska dodała, że zasady techniki prawodawczej dopuszczają możliwość 

nadania mocy wstecznej aktowi prawa miejscowego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat 

za świadczenia udzielane przez Przedszkole Publiczne w Łobżenicy i oddziały przedszkolne 

w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXIX/234/17 w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Przedszkole 

Publiczne w Łobżenicy i oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad. 10 Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że od 1 stycznia 2017 r. weszły w życie nowe zapisy ustawy o ochronie przyrody 

dotyczące zasad wycinki drzew. Oznajmił, że rady gmin uzyskały pewne kompetencje w tym 

temacie. Stwierdził: „Warto byłoby popracować nad tymi tematami”.  

Poinformował, że istnieje możliwość złagodzenia norm ustawowych dotyczących usuwania 

drzew. 

Dostrzegł również potrzebę umieszczenia na stronie internetowej Gminy informacji na temat 

zasad wycinki drzew. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poruszył temat remontów cząstkowych dróg gminnych. Poinformował, że w zapytaniach 

ofertowych widnieje zapis o dwunastu miesiącach gwarancji. Zapytał: „Jak są 

dokumentowane naprawy i ich odbiory techniczne. Ile przeglądów w ramach gwarancji 

przeprowadzono. Ile napraw źle wykonanych reklamowano”. 

Poruszył kwestię remontu świetlicy w Dźwiersznie Małym. Powiedział: „Chciałbym 

wiedzieć, jakie są przyczyny przerwania tych robót i jaki jest stan ich zaawansowania”. 

Następnie radny Ryszard Biniak poprosił o udzielenie szczegółowej informacji „w sprawie 

drogi w Dźwiersznie Małym w kierunku letniska państwa Henke oraz drogi do Kościerzyna 

Małego”. Powiedział, że inwestycje te nie mogą być realizowane ze względu na kwestie 

własności gruntów. Zapytał, czy radca prawny Urzędu Miejskiego mógłby zaangażować się  

w rozwiązanie powyższych spraw. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, na jakim etapie jest rozbudowa oczyszczalni ścieków w Liszkowie. Następnie 

powiedział: „Wiem, że był wniosek składany do WRPO. Co w tym temacie możemy się tutaj 

dowiedzieć”. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przypomniał, że na ostatniej sesji Rady Miejskiej z porządku obrad zostały wycofane punkty 

dotyczące podjęcia uchwał w sprawie miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego.  

Zapytał, czy do Urzędu Miejskiego wpłynęło już stanowisko Wojewody Wielkopolskiego  

w sprawie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że informacja dotycząca zasad wycinki drzew zostanie opracowana. Oznajmił, że 

radny Ryszard Biniak otrzyma odpowiedź pisemną na zadane pytania.  

Następnie pan Burmistrz poruszył temat rozbudowy oczyszczalni ścieków w Liszkowie. 

Poinformował: „Jesteśmy w posiadaniu dokumentacji. Wiemy ile ma to kosztować”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że w procedurze konkursowej nie została uwzględniona możliwość przedstawienia 

zabezpieczenia finansowego po uzyskaniu wsparcia na rozbudowę oczyszczalni ścieków  

w Liszkowie. W związku z tym wniosek Gminy Łobżenica o dofinansowanie realizacji 

powyższej inwestycji „nie spełnia wymogów formalnych i nie będzie brał udziału w dalszym 

procedowaniu”. 

Pan Wiceburmistrz poinformował, że zgodnie z założeniami koszt rozbudowy oczyszczalni 

ścieków wyniósłby około 8 mln zł. Stwierdził, że jest to kwota zbyt duża dla budżetu Gminy.  

Dostrzegł potrzebę zweryfikowania wspólnie z radnymi proponowanego zakresu rozbudowy 

oczyszczalni ścieków.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że w najbliższy czwartek odbędzie się spotkanie 

z udziałem pana prezesa Kazimierza Wasiaka oraz pana doktora Romana Sobczyka 

poświęcone powyższej inwestycji. 

Następnie poinformował o zamiarze budowy oczyszczalni ścieków przez łobżenicką 

mleczarnię. Dodał, że mieszkańcy mają możliwość ubiegania się o dofinansowanie budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy Łobżenica oraz ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oświadczył: „Jak byłem na oczyszczalni to widziałem jak z tych biobloków się wylewa”. 

Następnie powiedział: „Teraz planuje się przyłączyć Witrogoszcz. Jak przyjdzie ochrona 

środowiska to zaczną kary sypać. Coś tutaj nie gra”.  

Oznajmił, że zgodnie z posiadanymi informacjami wielkość dofinansowania ze środków 

WRPO może wynieść nawet 85%. Zapytał: „Co było powodem, że ten wniosek nie jest dalej 

tam przepychany”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział: „Tylko najpierw trzeba zabezpieczyć i wydać swoje pieniądze”. Stwierdził, że 

Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy „na dzisiaj nie zawiera takich zapisów”. 

Poinformował, że Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy Sp. z o.o. 

złożył wniosek o dofinansowanie budowy kolektora sanitarnego z Luchowa do Witrogoszczy-

Osada ze środków Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Wniosek uzyskał zbyt małą ilość 

punktów i nie został zakwalifikowany do dofinansowania. Pan Wiceburmistrz stwierdził:  

„To nie jest sprawa jakości przygotowania wniosku, tylko sytuacji w jakiej Gmina się obecnie 

znajduje i jakie zadania realizowała w ostatnim czasie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził, że nie „uciekniemy” od tematu rozbudowy oczyszczalni ścieków oraz 

kontynuowania budowy kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy. Dodał, że należy się 

zastanowić, skąd wziąć środki na realizację tych inwestycji.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że w pierwszej połowie 2017 r. zostanie przeprowadzona kontrola w zakresie 

odprowadzania nieczystości przez mieszkańców Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił pana Burmistrza o przekazanie do Biura Rady Miejskiej korespondencji pomiędzy 

Gminą Łobżenica a Urzędem Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu 

dotyczącej wniosku o dofinansowanie ze środków zewnętrznych rozbudowy oczyszczalni 

ścieków w Liszkowie. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że należy się zastanowić jak poprowadzić proces rozbudowy oczyszczalni ścieków. 

Powiedział: „Oczyszczalnia też tą granicę dzisiaj ma zbliżoną do poziomu optymalnego 

wykorzystania”. Dodał, że obiekt ten nie może przyjmować zbyt dużej ilości nieczystości 

dowożonych z szamb.  

Następnie stwierdził, że warto rozważyć kwestię opracowania programu wsparcia dla 

mieszkańców zainteresowanych zmianą źródła ogrzewania na bardziej ekologiczne. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Zapytał: „Jak wygląda sprawa dokończenia wodociągu we wsi Dziegciarnia”. Dodał, że  

w budżecie Gminy na ten cel zostało zapisane tylko 10 tys. zł. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Oznajmił, że radni zbyt mało mówią na temat rozbudowy oczyszczalni ścieków w Liszkowie. 

Poinformował, że zadłużenie Gminy wynosi 15 mln zł. Zapytał, czy Zakład Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy Sp. z o.o. mógłby zaciągnąć kredyt na rozbudowę 

oczyszczalni ścieków lub budowę kanalizacji. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Powiedział, że w mieszkaniach w Liszkowie z instalacji kanalizacyjnej wydobywa się 

nieprzyjemny zapach. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „W sprawie oczyszczalni ścieków uważam, że musimy prowadzić dyskusję  

w oparciu o rzetelne informacje. Parametry oczyszczalni i zrzut ścieków na dzień dzisiejszy 

nie powinny powodować jakichkolwiek komplikacji. A tam się przelewa”. 

Powiedział: „Chcielibyśmy poznać pełną prawdę, gdzie jest problem w oczyszczalni. Jeżeli 

chodzi o lata eksploatacji, to jeszcze swobodnie powinna pięć, może dziesięć lat, biorąc pod 

uwagę zastosowaną technologię, funkcjonować”.  

Pan Burmistrz poinformował, że każda gmina buduje swoją oczyszczalnię oraz swoją sieć 

kanalizacji. Stwierdził, że „nieraz taniej jest podłączyć się na flankach gmin do innych 

oczyszczalni”. Oświadczył, że można rozważyć podłączenie Walentynowa do sieci 

kanalizacji w Gminie Złotów.  
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Powiedział: „Musimy mieć tą świadomość, że rozbudowa i oczyszczalni i kolektorów jest 

przed nami. Tylko jest kwestia tego w jakim zakresie i za jakie pieniądze. Powinno to być 

dostosowane do potrzeb i naszych możliwości. Chcielibyśmy o tym poważnie porozmawiać, 

ale na bazie informacji, które postaramy się w najbliższym czasie zdobyć”. 

Burmistrz Łobżenicy dodał, że na pytania dotyczące gospodarki przestrzennej oraz 

wodociągu w Dziegciarni zostaną udzielone odpowiedzi na piśmie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że odpowiedzi udzielone przez pana Burmistrza na interpelacje radnych 

zgłoszone podczas styczniowej sesji są dostępne do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

 

Ad. 11 Wolne głosy i wnioski 

 

Pani …        ………. 

Podziękowała za odpowiedzi udzielone na pytania zadane podczas ostatniej sesji. Stwierdziła: 

„Szkoda, że nie ma pani dyrektor Gryniewicz”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że pani dyrektor Gryniewicz nie mogła być obecna na dzisiejszej sesji. 

 

Pani …        ………. 

Powiedziała, że Burmistrz Łobżenicy jest bezpośrednim zwierzchnikiem pani dyrektor 

Gryniewicz i ocenia jej pracę. 

Odniosła się do pisma, które otrzymała od Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Poinformowała: „Odmówiono mi wydania protokołu pokontrolnego 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pile. Dostałam odpowiedź: Proszę o wystąpienie 

o przekazanie protokołu pokontrolnego za rok 2016 WTZ w Liszkowie do podmiotu, który 

wytworzył powyższy dokument, czyli do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pile. 

Podmiot ten ma najpełniejsze prawo do dysponowania dokumentami wydanymi we własnej 

placówce i ich dalszego udostępniania”. Oświadczyła: „Jeśli już odmawiamy komuś to dajmy 

mu podstawę prawną”. 

Pani …        ………. zwróciła uwagę na fakt, że do połowy 2016 r. była Kierownikiem  

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Liszkowie. Stwierdziła, że wspomniany protokół „w części 
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obejmuje moją kontrolę. Część zapisów, które są tam, będą dotyczyły 2015 r., gdzie wiele 

nieprawidłowości w tej jednostce stwierdzono, więc tym bardziej uważam, że mam pełne 

prawo do tego, żeby ten protokół otrzymać”.  

Ponowiła wniosek o wydanie protokołu pokontrolnego Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Pile lub określenie, na podstawie jakich przepisów jej się tego odmawia. 

Następnie oznajmiła, że pani dyrektor Gryniewicz nie podała kiedy został wprowadzony  

w życie regulamin organizacyjny placówki wsparcia dziennego „Przystań”. Zwróciła również 

uwagę na brak numeru Zarządzenia Dyrektora MGOPS zatwierdzającego ten dokument. 

Przytoczyła fragment odpowiedzi otrzymanej od pani dyrektor Gryniewicz: „Jednocześnie 

informuję, iż został opracowany i w najbliższym czasie zostanie zamieszczony na stronie 

internetowej aktualnie obowiązujący regulamin organizacyjny placówki wsparcia dziennego 

Przystań,  którego zapisy były konsultowane z radcą prawnym współpracującym z MGOPS  

w Łobżenicy”.   

Pani …        ………. stwierdziła, że „pomiędzy opracowaniem a zamieszczeniem czegoś jest 

jeszcze coś takiego jak wdrożenie tegoż regulaminu”. Dodała: „Jeśli pani dyrektor pisze, że 

został on opracowany to powinna podać mi kiedy został wdrożony”. 

Powiedziała: „Mam  prawo wystąpić do pracodawcy jakim kiedyś była pani dyrektor Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o odszkodowanie za cztery dni. W związku z tym, że 

pani dyrektor wydała mi trzy świadectwa pracy, trzy, nie mogłam zarejestrować się  

w urzędzie pracy”. 

W dalszej części wypowiedzi pani …        ………. poruszyła temat dodatków specjalnych 

przyznawanych w Urzędzie Miejskim. Oznajmiła: „W odpowiedzi mam stanowiska 

wykazane, na których te dodatki specjalne są. Jest to Burmistrz, Zastępca Burmistrza, 

Sekretarz, Skarbnik, inspektor, podinspektor. Można by uważać, że sześć osób dostało te 

dodatki specjalne. No niestety nie sześć, tylko pięć, bo jedna osoba jest w dwóch postaciach, 

tj. Zastępca Burmistrza i Sekretarz. Kwota, która została przyznana. Oczywiście okresów nie 

ustalono i nie dostałam odpowiedzi na temat okresów w jakich one obowiązywały. Kwota 

jaka była wydana na dzień 8 lutego 2017 r. to jest 7 566,90 zł”.  

Pani …        …. stwierdziła, że kwota wydana na dodatki specjalne jest ogromna. 

Zasugerowała, aby zamiast przyznawania dodatków specjalnych zatrudnić jednego lub kilku 

dodatkowych pracowników w Urzędzie Miejskim.  

Poinformowała: „Jak wykazało RIO dodatki w trzech przypadkach były przyznawane właśnie 

od stycznia do grudnia i taka praktyka była stosowana”. W wystąpieniu pokontrolnym jest 
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informacja, że należy to uregulować. Powiedziała: „Dokument jest z 2016 r. z października. 

W dokumencie jest 30 dni na wyjaśnienie w RIO jakie się podjęło działania. Oczywiście 

wystąpiliśmy do Burmistrza o przekazanie nam informacji jakie działania zostały w tym 

temacie podjęte przez Gminę, czy zostanie to uregulowane czy nie. Między innymi miał być 

zmieniony regulamin wynagradzania i nie został on zmieniony, chociażby z racji takiej, że 

gdyby był zmieniony to byłoby to na stronie internetowej na BIP-ie”. 

Następnie pani …        ………. zapytała: „Czy my wybiórczo traktujemy wszystkie dokumenty, 

które przychodzą do nas z RIO. Zmieniamy te, które są dla nas korzystne, a nie zmieniamy 

tych, które obcinają nam wynagrodzenie czy dodatek specjalny”.  

Oznajmiła: „Rozumiem, że trudno się rozstać z dodatkiem specjalnym, który wynosi 2 220 zł 

co miesiąc. (…) Przez rok to jest pokaźna suma, ale to są też pieniądze, które można 

przeznaczyć na zatrudnienie dodatkowych ludzi, którzy część obowiązków przejmą”. 

Stwierdziła, że zalecenia pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej to ważny temat  

i należy się nad nimi pochylić. Dodała: „Oczekuję konkretnej odpowiedzi, czy państwo 

realizujecie zalecenia RIO”. 

 

Ad. 12 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 14:43 zakończył obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

 

Łukasz Sobieszczyk       Antoni Kapeja 

 


